
REFERAT fra møte i Ask Menighetsråd

Dato Tid Sted

29.10.2020 Kl 19.00 Ask Menighetshus

Fremmøtte: Solfrid Kleiven, Astrid Marie Haugland, Anita H.Norheim, Johan Bergersen, 
Elseline Ingolfsen, og kasserer Gunvor Sagstad

Referat (med et par mindre korreksjoner) og innkalling godkjent

Åpning ved Anita

Informasjon /referat fra møte i Fellesrådet samme ettermiddag ved 
Johan Bergersen som er vår faste representant i rådet, bl.a. 
                -    Økonomi, 

– ansettelsesprosess av ny kirkeverge,
– gravplassene
– vi etterlyser informasjon om nytt teppe til kirkegulvet i Ask kirke 
– ifbm musikk under gudstjenesten trengs mikrofoner og høytalere på 

permanent basis i kirken, også nevnt i forrige referat

Astrid Marie Haugland informerte fra Kirkekontoret, bl.a.
     -soknepresten i Tveit kirke slutter ved årsskiftet,
     - flere svangerskapspermisjoner i staben fremover,

– nytt tiltak med «Team-møter» mellom organist, prest, kirketjener og 
diakon i hver menighet, første i Ask tidligere denne dagen.

–  Ang Korona, så åpnes det for kirkekaffe, men dette ser vi som vanskelig 
å gjennomføre i Ask kirke pga plassen.

Kasserer Gunvor Sagstad informerte om Menighetens økonomi, 
bla. om Givertjenesten til Alive og vårt eget Misjonsprosjekt.
I denne forbindelse kom det også frem at det anbefales å etablere egen  
givertjeneste til menighetsarbeidet, og dette vil vi vurdere på sikt.

ALLEHELGENSDAG: 
Her utgår planen om å være tilstede på sentrene på torsdag pga økt smittefare.
 Lys deles istedet ut under åpen kirke lørdag og gudstjenesten søndag.

Vi fortsetter den gode tradisjonen med en blomsterhilsen før jul til de som har 
mistet en av sine kjære ila året, Johan Bergersen tar seg av dette som tidligere år.

Gudstjenestene:



En rask evaluering av de siste gudstjenestene, og gjennomgang og planlegging av 
gudstjenestene ut året. Julegudstjenestene blir en utfordring mtp plass, mulig man 
må bestille plass, det streames gudstjeneste fra Strusshamn kirke på julaften.

KONFIRMANTOPPLEGG 2021:
– Astrid Marie Haugland og Pia Melby blir ansvarlige
– Det legges opp til forskjellige leir-tilbud som forhåpentligvis kan 

gjennomføres. Forskjellige priser, men vi opplever det som et dilemma
at dette kan ekskludere noen, selv om man kan søke støtte.

– Sosialkvelder m.m. Trenger frivillige til praktisk hjelp.

ETTER SKOLETID er godt igang, start med 5.klasse har ila 3 ganger økt fra 5 til 10
deltakere. Satser på å invitere 4. klasse fra januar, med hvert klassetrinn 
annenhver tirsdag. Veldig kjekt tiltak både for ungene og oss voksne!

Neste møtet i Ask Menighetsråd blir 25.november kl 19.00.

For Ask Menighetsråd 

Strømsnes 3. november 2020

Elseline Ingolfsen
Sekretær


